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Door een voorzitterswisseling is dit document pas deze week ons onder ogen gekomen, vandaar de 
late reactie. 
 
De visie hoopt de sport in Dordrecht te versterken. Dat is een nobel streven maar het is ons echter 
niet duidelijk hoe een clustering aan de Krommedijk van onze tennis/padelvereniging, DLTC Thialf, 
met de tennisafdeling van RCD en met DASH’35 daar aan bij draagt. Het verlaagt niet de drempel om 
bij 1 van deze vitale verenigingen te gaan sporten en biedt ook geen betere faciliteiten dan de 
bestaande op de 3 huidige locaties. Onze vereniging is 2 jaar geleden ontstaan uit een fusie en 
daarbij is ons park geheel geupdate en het is in een uitstekende staat van onderhoud. De beide 
fusiepartners weten uit eigen ervaring dat een (gedwongen) verhuizing, zoals we gezamenlijk nu 3 
keer in relatief korte tijd hebben meegemaakt, veel tijd en energie van een vereniging vergt. Omdat 
voor de vierde keer op te brengen is er een zeer goede reden nodig en die ontbreekt in de Sportvisie. 
Gebiedsontwikkeling wordt genoemd in de Visie als drukfactor, maar dat is een aparte ontwikkeling, 
niet ingegeven door het streven naar een sterkere sport in Dordrecht. 
 
Het clustering scenario verziet in 1 park met vele tennis- (17-22) en padelbanen. Het is niet duidelijk 
of de 3 verenigingen apart blijven bestaan of dat er een fusie nodig is. Dat laatste zou een vereniging 
van zo’n 1500 spelers betekenen en met zulke aantallen is er van een verenigingsleven geen sprake 
meer en is het door vrijwilligers niet meer te besturen. Aparte verenigingen op 1 complex vereist 
zeer nauwe samenwerking om het tennis (toernooien, competitie, tennisscholen) en de exploitatie 
(bar, baan en parkonderhoud) werkzaam te laten zijn en is daarom ook verre van ideaal. 
 
Het participatietraject is tot op heden ook teleurstellend verlopen. Op 13 april 2022 is een overleg 
geweest waarbij ook Dordt Sport aanwezig was. De tennisverenigingen hebben toen aangegeven dat 
de wens en noodzaak tot clustering niet aanwezig was. Dordt Sport heeft toen toegezegd met een 
tekst te komen voor de Sportvisie en zou dit  tekstvoorstel nog terugkoppelen. Helaas is dit nooit 
gebeurd en nu lezen we in de Sportvisie opeens dat clustering een optie is. 
 
Het zal u duidelijk zijn dat clustering wat ons betreft een volstrekt ongewenste optie is die beslist niet 
ten goede komt van de tennissport en het verenigingsleven. 
Wij zijn graag bereid om verder met u hierover van gedachten te wisselen. 
  
Reactie: 
Over een mogelijke verhuizing kunnen we nog geen uitspraken doen, omdat op dit moment nog niet 
duidelijk is hoe de ontwikkelingen in de spoorzone zullen zijn en dus ook niet duidelijk is of er impact 
op de twee locaties van de tennissport zullen zijn. Daar waar belangen botsen (bijvoorbeeld 
gebiedsontwikkeling en sport) zoeken we naar maatwerkoplossingen die recht doen aan alle 
belangen en zal de gemeenteraad die afweging uiteindelijk moeten maken. Om voldoende spreiding 
te houden qua tennisaanbod hebben we het belang voor het behouden van tennis in het "midden van 
Dordrecht" in de Sportvisie willen benadrukken. Daarom hebben we twee opties benoemd. We zijn 
ook na 13 april 2022 verder in gesprek gebleven met DLTC/Thialf, zowel vanuit het sportbeleid als 
vanuit de ontwikkeling spoorzone als ook gezamenlijk. De sportvisie is juist nu (voor bespreking in de 
raad) breed verspreid zodat de reacties (zienswijzes) betrokken kunnen worden bij de besluitvorming 
in de raad. 
 

 


